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Abstract (en)
The cable head (1) has the ends (22) of the filaments of the multi-filament cable conductors (24) fitted into bores of a cable shoe (3) and fixed in
place by radial compression and deformation of the bores. The latter lie along concentric circles (TK,TK1) with the bores along one circle aligned
with the spaces between the bores along the other circle. Cooling water channels (18) are provided between the bores (15) in the outer circle (TK),
with a depth which brings them into the vicinity of the bores (16) in the inner circle (TK1). The cooling channels are coupled to a central cooling
water channel (8) in the cable head.

Abstract (de)
Bei dem Kabelkopf (1) sind die Enden (22) der aus einer Vielzahl von Einzellitzen (23) bestehenden Kabelseile (24) in Bohrungen (15, 16) eines
Kabelschuhs (3) eingefügt und durch radiale Verpressung (P) und Verformung der Bohrungen (15, 16) in diesen lagefixiert. Die Bohrungen (15,
16) liegen auf zueinander konzentrischen Teilkreisen (TK, TK1), wobei die Bohrungen (16) auf dem inneren Teilkreis (TK1) zu den Bohrungen
(15) auf dem äußeren Teilkreis (TK) auf Lücke angeordnet sind. Kühlwassernuten (18) zwischen den auf den äußeren Teilkreis (TK) liegenden
Bohrungen (15) erstrecken sich mit einer Tiefe (T) bis in die Nähe der auf dem inneren Teilkreis (TK1) angeordneten Bohrungen (16). Sie sind mit
einem zentralen Kühlwasserkanal (8) im Kabelkopf (1) verbunden. <IMAGE>
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